
 

 
 

Møtereferat fra møte i Delprosjekt: 

A6 - Forberedelser valg 2019 

  

Medlemmer 
til stede 

Øivind Olafsrud, Tone Reime, Heidi Eriksson Grethe Iversen,  

Varamedlemmer 
til stede 

 

Forfall Trude Paulsen, Hilde Lundeby og Trude Marie van der Zalm Gjerløv 
 

Tillitsvalgte  
 

Hovedverneombud  
 

Andre 
 

 
 

Møtesekretær Grethe Iversen 
 

Møtested, dato Askim, 19.12.17 
 

 

Konklusjoner Ansvar Frist 

Gjennomgang av forrige referat: 
 
Endelig mandag er oversendt PSU og Fellesnemnda, samt referat, 
spørsmål og avklaringer i forbindelse med valgforberedelser 
 
Avklaringer i forhold til Valgdirektoratet – Tone og Øivind følger opp 
disse sakene. Avklares med Trude G. 
 
Skrive sak på at Fellesnemnda får delegert fullmakt til bl.a. å avgjøre 
antall valgdager. Delegeringsadgangen bør også omfatte enkeltsaker og 
saker som ikke er av prinsipiell betydning. Dette bør listes opp. 
 
Antall valgkretser – matrikkelen må oppdateres innen 31.03.19 
Kommunestyrene/fellesnemnda må gjøre vedtak i god tid 
Hobøl kommune er eneste kommune med flere valgkretser, må  
behandles i kommunestyret/fellesnemnda 
 
 

 
 
 
Øivind 
 
Tone og 
Øivind 
 
 
 
Alle 
 
Trude P. 

 



Gjennomgang av kartleggingsskjema: 
         - Øivind sjekker med Trude G. om Trine Ottesen kan fylle ut                            
           skjemaet 

- Hvor mange kan vi sende på opplæring? Sjekke med 
valgdirektoratet 

- Eidsberg har muligheter for å forenkle forhåndsstemmingen ved 
neste valg, bedre nettilgang. 

- Viktig at vi benytter oss av erfarne medarbeidere i forhold til 
forhåndsstemmingen i institusjoner etc., samt ambulerende 
stemmegivning 

- Milepæler 
- Avklare innkjøp. Skal hver kommune ta av sine budsjett, eller 

felles budsjett? Bevertning/lønninger hver for oss, andre utgifter 
på Fellesnemda? 

- Pariter legges alfabetisk i stemmeseddelholderne 
 

 
 
Øivind 
Tone 
 
 
 
 
 
Tone 

 

Eventuelt: 
Mandatet: Mulig vi må bistå i forhold til politikeropplæringen. Det 
nyvalgte kommunestyret trer i kraft 01.01.20. Fram til da fungerer det 
sittende kommunestyret. 
 
Planlegging av valglokaler – hvordan organisere mest hensiktsmessig på 
rådhuset Askim 
 
Valgresultater – forslag om å lage til en «valgvake» i kinosalen/THX-salen 
hvor det kommer oppdaterte resultater utover kvelden 
(informasjonsansvarlige) 
 
Avlønning – bør fremmes en sak og involvere de tillitsvalgte i forhold til 
timesatser før og etter kl. 21. 
 
Sende rapport til Fellesmenda i forhold til hvilke beslutninger som må 
avklares i forkant av valget. Kommende milepæler 
 
Vi skriver sak som skal opp i juni vedr. valgdag og valgkretser 
 
Neste møte avholdes i andre halvdel av mars, før påske 
 
Ekskursjon til Færder og SAS kommune 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Grethe 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
Alle 
 
Øivind 
 
April/mai 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mars 

 


